

No. 67997

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 54704. **Peru and Food and Agriculture Organization of the United Nations**

Exchange of notes constituting an agreement formalizing the memorandum on responsibilities to be assumed by the Government of the Republic of Peru and the Organization of the United Nations for Food and Agriculture in respect to the 29th meeting of the Latin American and Caribbean Forestry Commission (LACFC) (with memorandum and annex). Lima, 12 August, and Rome, 21 August 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
Peru, 28 September 2017

Done at New York on 19 October 2017

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 54704. **Pérou et Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture**

Échange de notes constituant un accord formalisant le mémorandum portant sur les responsabilités que doivent assumer le Gouvernement de la République du Pérou et l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture à l'égard de la 29e session de la Commission des forêts pour l'Amérique latine et les Caraïbes (COFLAC) (avec mémorandum et annexe). Lima, 12 août, et Rome, 21 août 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Pérou, 28 septembre 2017

Fait à New York le 19 octobre 2017

Pour le Secrétaire général